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Z á p i s n i c a  zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske 
Stankovce, konaného dňa 30.3.2015 od  1630 hod. do  1915 hod. 
v zasadačke Obecného úradu v Trenčianskych Stankovciach 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Zasadnutie  Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske Stankovce bolo zvolané starostom obce  
JUDr. Martinom Markechom.  
Prezentácia: prítomných poslancov 7 z celkového počtu 9 poslancov (ospravedlnený: D. Pevný), Mgr. 
Račková príde neskôr. Nakoľko účasť poslancov je nadpolovičná, starosta obce skonštatoval, že OZ 
je schopné rokovať a uznášať sa. Po privítaní prítomných otvoril zasadnutie OZ. 
Písaním zápisnice bola poverená: Ing. Mária Kašubová 
 
Overovatelia:  Ing. Martin Kudla, PhD.,  Jaroslav  Križan 
 
Hlasovanie za návrh overovateľov: 
 
Počet prítomných poslancov: 7 
(Za: 7,  proti: 0 ,  zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 
 P r o g r a m :       
 

1. Kontrola plnenia uznesení prijatých na zasadnutiach OZ  29.01.2015 a 25.02.2015 
2. Inventarizácia rok 2014 
3. Projekt rekonštrukcie verejného osvetlenia 
4. Zsl. Distribučná, a.s. Bratislava - zriadenie vecného bremena 
5. TVK a.s.  Trenčín - vklad vodárenskej a kanalizačnej  infraštruktúry na navýšenie základného 

imania  
6. MUDr. Hrádocká - zmena právnej formy a nájomnej zmluvy 
7. Prenájom verejného priestranstva pod predajňu pekárenských výrobkov (F. Heglas)  
8. MONOLIT Slovakia, s.r.o. - žiadosť o odpredaj chodníka k.ú. Sedličná  
9. Harmonogram zasadnutí OZ 
10. Rôzne /Zámena k.ú. s obcou Tr.Turná-info, List p. Jaroslava Pevného, List p. .Magdinovej, list Evanjelickej 

cirkvi a.v. a iné.../ 
11. Diskusia 
12. Záver 

 
Návrh na zmenu programu – JUDr. Markech: 
Nový bod 10. Výkon poľovného práva a zastupovanie Obce  Tr. Stankovce  
Posunutie bodov 11. Rôzne, 12. Diskusia., 13. Záver 
 
Hlasovanie za zmenu programu: 
 
Počet prítomných poslancov: 7 
(Za: 7, proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
        
Príchod Mgr. Račkovej 
 



 3 

K bodu 1 – Kontrola plnenia uznesení prijatých na zasadnutiach OZ 29.1.2015    
a 25.2.2015 

 
 

Návrh na Uznesenie č. 23/2015 
OZ schvaľuje Kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutí OZ 29.1.2015 a 25.2.2015. 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0, zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 

 
K bodu 2  - Inventarizácia za rok 2014 
 
Dôvodová správa : 
Zákon o  účtovníctve č.  431/2002 Z.z.  § 6 ods. 3 ukladá  účtovnej  jednotke  povinnosť 
inventarizovať majetok, záväzky a rozdiel majetku a záväzkov podľa § 29 a 30   zákona. 
Na základe príkazu starostky Obce Trenčianske Stankovce zo dňa 7.10.2014 sa uskutočnila 
inventarizácia majetku obce k 31.12.2014.  
Inventarizáciou majetku a záväzkov neboli zistené žiadne rozdiely fyzického stavu oproti účtovnému 
stavu. Bola vykonaná aj dokladová inventarizácia predpísaných súvahových účtov k 31.12.2014.  
Vyraďovacia komisia na návrh čiastkových inventarizačných komisií navrhla vyradiť majetok 
uvedený v zápisnici o neupotrebiteľnom majetku z evidencie a majetku obce. Likvidačná komisia 
navrhla spôsob likvidácie vyradeného majetku. Majetok bude vyradený a zlikvidovaný v roku 2015. 
Viď predložený materiál.  
 
Návrh na Uznesenie č. 24/2015 
OZ berie na vedomie Správu Ústrednej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku a záväzkov 
obce k 31.12.2014 a Zápisnicu o neupotrebiteľnosti majetku.  
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 3 – Projekt rekonštrukcie verejného osvetlenia 
 
Dôvodová správa : 
V apríli 2015 vyhlási Ministerstvo hospodárstva SR výzvu na rekonštrukciu a modernizáciu 
verejného osvetlenia miest a obcí. V prvej fáze je vyčlenených na modernizáciu a rekonštrukciu 
verejného osvetlenia 5 miliónov eur, ale MH SR je pripravené v prípade vysokého záujmu zo strany 
miest a obcí túto sumu navýšiť. Aj preto ide o tzv. otvorenú výzvu. 
Záujemcovia budú môcť predkladať projekty a uchádzať sa o peniaze do septembra 2015. Maximálna 
výška pomoci bude limitovaná do výšky 200 000 eur. Tieto prostriedky bude možné použiť na 
výhradne na výmenu, resp. inštaláciu svietidiel na existujúcich trasách alebo už vybudovaných 
svetelných bodoch. Predkladané projekty budú vyhodnocované priebežne ihneď po ich doručení. 
 
Rozprava:  
Ing. Beňovičová – zvýrazniť, že ide o komplexné riešenie existujúceho verejného osvetlenia. 
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Ing. Mojžiš – nepôjde o rozšírenie VO? JUDr. Markech – nie, výzva je na rekonštrukciu existujúceho 
VO. 
 
Návrh na Uznesenie č. 25/2015 
OZ schvaľuje  obstaranie projektovej dokumentácie pre účel rekonštrukcie a modernizácie verejného 
osvetlenia. 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
Návrh na Uznesenie č. 26/2015 
OZ  schvaľuje vyhlásenie verejnej súťaže (verejného obstarávania), predmetom ktorej bude dodanie 
nového komplexného riešenia existujúceho verejného osvetlenia v rámci územia obce Trenčianske 
Stankovce, za účelom zníženia energetickej náročnosti súčasného verejného osvetlenia, a to v súlade 
s postupmi a zásadami v zmysle právnych predpisov. 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 4 – Zsl. distribučná, a.s. Bratislava – zriadenie vecného bremena  
 
Dôvodová správa :   
Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, Bratislava je investorom inžinierskej stavby s názvom 
„ Tren čianske Stankovce, Sedličná, BD - NNK“ , ktorej súčasťou sú elektroenergetické stavby a 
zariadenia distribučnej sústavy, vrátane  rozvodov elektrických vedení a prípojok a iné stavby 
súvisiace a potrebné na ich prevádzku. Výstavba elektroenergetickej stavby bola povolená stavebným 
povolením č. OcÚ 631/2013-003/Pk vydaným obcou Trenčianske Stankovce dňa 23.7.2013.  
Časť elektroenergetickej stavby sa nachádza na časti zaťaženej nehnuteľnosti vyznačenej v 
Geometrickom pláne na zameranie vecného bremena č. 34125361-182/2014 zo dňa 17.10.2014 
vyhotoviteľ GEOplán Trenčín, s.r.o. geodetická kancelária Dolný Šianec 1, 911 48 Trenčín , z toho 
dôvodu je potrebné schváliť na zasadnutí OZ zriadenie vecného bremena. 
 
Rozprava: 
Ing. Mojžiš – upresniť: o rozvoj ktorého územia ide?  JUDr. Markech – Sedličná pri nových 
bytovkách postavených spoločnosťou MONOLIT Slovakia, s.r.o. 
 
Návrh na Uznesenie č. 27/2015 
OZ schvaľuje zriadenie vecných bremien na parc. C-KN č.284/1, o výmere 318 m2 zastavané plochy 
a nádvoria, k.ú. Sedličná, v prospech Západoslovenskej distribučnej, a.s., Čulenova 6, Bratislava, 
predmetom ktorých je povinnosť povinného, Obce Trenčianske Stankovce, ako vlastníka zaťaženej 
nehnuteľnosti,  strpieť na zaťaženej nehnuteľnosti:  

a) zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení;   
b) užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a 

akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetickej stavby  a jej odstránenie; 
c) vstup, prechod a prejazd peši, motorovými a nemotorovými dopravnými prostriedkami, 

strojmi a mechanizmami oprávneným za účelom výkonu povolenej činnosti a činností 
uvedených v bode a) a b); 
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Vecné bremeno sa zriaďuje bezodplatne. 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 5 – TVK a.s. Trenčín – vklad vodárenskej a kanalizačnej  infraštruktúry 

na  navýšenie základného imania  
 
Dôvodová správa : 
V súvislosti s konaním Valného zhromaždenia Trenčianske vodárne a kanalizácie, a.s. sme boli 
oslovení o vyjadrenie záujmu o navýšenie základného imania nepeňažným vkladom vodárenskej 
a kanalizačnej infraštruktúry do spoločnosti TVK a.s. Trenčín. V prípade, že obec má záujem tento 
krok  uskutočniť, je potrebné doložiť  na TVK a.s. okrem iných dokladov aj znalecký posudok  na 
majetok, vybudovanú kanalizáciu a vodovody. Nakoľko časť majetku obce sa už nachádza v správe 
TVK a.s. Trenčín,  predkladám OZ na schválenie tento návrh:  
 
Rozprava: 
Ing. Mojžiš – ide o logické riešenie, novobudovaná kanalizácia je už majetkom TVK a.s., je potrebné 
doriešiť aj zvyšok infraštruktúry. Akú máme možnosť ovplyvniť cenotvorbu vodného a stočného? 
Nemôžu sa obce spojiť a vytvoriť tlak na výšku vodného a stočného? JUDr. Markech – obce sú 
minoritným akcionárom v TVK a.s., a o cene vodného a stočného rozhoduje Úrad pre reguláciu 
sieťových odvetví.    
Ing. Poruban – súhlasí s názorom Ing. Mojžiša a tiež si myslí, že by bolo dobré preveriť možnosti 
cenotvorby, nakoľko ÚRSO stanovuje maximálne výšky cien. 
Ing. Beňovičová – v minulosti neboli robené znalecké posudky na tento majetok, nebola vôľa vložiť 
majetok do TVK a.s., ale t.č. je to už nevyhnutné. 
 
Návrh na Uznesenie č. 28/2015 
OZ berie na vedomie informáciu o možnosti vloženia nepeňažného vkladu vodárenskej 
a kanalizačnej infraštruktúry obce Trenčianske Stankovce do základného imania akciovej spoločnosti 
TVK a.s., Kožušnícka 4, 911 01 Trenčín. 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
Návrh na Uznesenie č. 29/2015 
OZ súhlasí s vypracovaním  znaleckého  posudku  na majetok (vybudovanú kanalizáciu a 
vodovody), ktorý zároveň odporúča vložiť do spoločnosti TVK a.s., Kožušnícka 4, 911 01 Trenčín. 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 6 – MUDr. Hrádocká – zmena právnej formy a nájomnej zmluvy 
 
Dôvodová správa : 



 6 

Dňa 19. 3. 2015 oznámila Obci Trenčianske Stankovce MUDr. Hrádocká, ktorá prevádzkuje 
ambulanciu pre deti a dorast v priestoroch patriacich Obci Trenčianske Stankovce, ktoré užíva na 
základe nájomnej zmluvy, že má záujem v najbližšej dobe poskytovať zdravotnú starostlivosť 
v daných priestoroch už nie ako fyzická osoba – podnikateľ, ale  prostredníctvom právnickej osoby 
spoločnosti Impeditus Consulting s.r.o., v ktorej je zároveň aj konateľkou. Žiada o aktualizáciu 
existujúcej nájomnej zmluvy. Je ale potrebné ukončiť doterajší nájomný vzťah s MUDr. Hrádockou 
ako FO – podnikateľkou na základe dohody a uzatvoriť novú nájomnú zmluvu so spoločnosťou 
Impeditus Consulting s.r.o. MUDr. Hrádocká bude naďalej v tejto ambulancii poskytovať zdravotnú 
starostlivosť. Ide len o zmenu právnej formy podnikania. Preto materiál predkladáme na zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ako prípad hodný osobitného zreteľa. 
 
Rozprava: 
Dr. Šmatláková – akú máme informáciu o podnikaní MUDr. Hrádockej, keďže v predmete 
podnikania spomenutej s.r.o. je širší podnikateľský záber - bude aj naďalej poskytovať len zdravotnú 
starostlivosť alebo prevádzkovať aj nejakú inú činnosť? JUDr. Markech - v nájomnej zmluve určíme 
predmet činnosti v ambulancii, t.j. poskytovanie zdravotnej starostlivosti pre deti a dorast. Doplnenie 
predmetu podnikania v OR o zdravotnú starostlivosť je možné až po udelení povolenia TSK a TSK 
udelí povolenie po predložení nájomnej zmluvy.  
 
Návrh na Uznesenie č. 30/2015 
OZ schvaľuje ako prípad hodný osobitného zreteľa, v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí, v znení neskorších predpisov zámer prenájmu ambulancie 
v zdravotnom stredisku firme Impeditus Consulting s.r.o. za nezmenených podmienok doterajšieho 
prenájmu s MUDr. Hrádockou.  
 
Dôvod hodný osobitného zreteľa : 
Zmenou nájomcu (právnej formy) sa nemení lekár poskytujúci zdravotnú starostlivosť o detských 
pacientov v obvode. 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 7 – Prenájom verejného priestranstva pod predajňu pekárenských   

výrobkov (F. Heglas)  
 
Dôvodová správa : 
Dňa 18.2.2015 požiadal p. Fedor Heglas, Mníchova Lehota 445 o povolenie umiestnenia stánku na 
verejnom priestranstve pri obecnom úrade, v ktorom bude predávať čerstvý chlieb, pekárenské 
výrobky, výrobky domácej produkcie z mäsa, čerstvú hydinu z domáceho chovu. 
 
Rozprava: 
JUDr. Markech doplnil stanovisko stavebnej komisie k žiadosti p. Heglasa – komisia neodporučila 
zriadenie takejto prevádzky a odporučila vypracovať zámer obce, aké prevádzky sa môžu zriadiť v 
centrálnej časti obce. 
Mgr. Račková – požiadavka, aby v prípadnej nájomnej zmluve boli špecifikované výrobky, ktoré 
bude predávať a zmluvu uzatvoriť na dobu určitú. 
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Ing. Poruban – stotožnil sa so záverom stavebnej komisie, otázka ako bude riešený odpad? JUDr. 
Markech – komunálny odpad si p. Heglas odvezie, voda sa dorieši. Ing. Poruban – budú potrebné 
stavebné zásahy kvôli vode a odpadu, aj preto komisia nesúhlasila so zriadením takejto prevádzky.  
P. Tomík – hygienické záležitosti sa mali riešiť vopred, celoročný predaj v takejto prevádzke si nevie 
predstaviť, aj nájomné sa javí nízke... vidí teda viac problémov a navrhuje bod minimálne odročiť. 
Ing. Beňovičová – problém tejto zóny obce je aj v parkovaní a pohybe áut v priestore medzi obecným 
úradom a spoločenským domom. Odporúča s p. Heglasom jednať a hľadať iný priestor na takúto 
prevádzku – pri zdravotnom stredisku resp. bližšie k časti Rozvadze... určite nie v centre obce. 
Ing. Mojžiš – je za ďalšie služby občanom. Už v minulosti poukazoval na to, že centrum obce je 
potrebné vybudovať (uvítal vypracovanie projektu), aby bolo skutočnou centrálnou zónou so 
službami pre občanov. V zásade je za povolenie prevádzky p. Heglasovi, aj keď by bol možno 
vhodnejší aj iný priestor. Bolo by vhodné rokovať za účasti p. Heglasa. 
    
Predkladateľ JUDr. Markech bod na základe pripomienok poslancov späťvzal z programu 
rokovania OZ. 
 
 
K bodu 8 – MONOLIT Slovakia, s.r.o. – žiadosť o odpredaj chodníka v k. ú. 

Sedličná 
 
Dôvodová správa: 
Dňa 24.02.2015 požiadala firma MONOLIT Slovakia, s.r.o. o vzatie do vlastníctva a správy chodník 
pri bytových domoch č. 1 a 2 v k.ú. Sedličná formou odpredaja obci za 1 euro s tým, že kúpno- 
predajné zmluvy vyhotoví firma MONOLIT Slovakia, s.r.o. a  náklady spojené s prevodom na 
katastri bude tiež financovať predávajúci. 
 
Rozprava: 
Ing. Poruban – upozornil na potrebu prekládky el. stĺpu v tejto časti. 
Dr. Šmatláková – je niečo nové v posúdení možnosti realizovať chodník v Sedličnej – cesta III/ 
50719? JUDr. Markech – zatiaľ nie. 
  
Návrh na Uznesenie č. 31/2015 
OZ schvaľuje odkúpenie chodníka na parc. C-KN č.287/41 zastavané plochy a nádvoria o výmere 35 
m2 v k.ú. Sedličná  Obcou Trenčianske Stankovce  za cenu 1,- €, slovom: jedno euro. 
Všetky náklady spojené s  prevodom pozemku  na Okresnom úrade, odbore katastrálnom Trenčín,  
bude znášať  predávajúci - MONOLIT Slovakia, s.r.o.  
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 9 – Harmonogram zasadnutí obecného zastupiteľstva 
 
Dôvodová správa: 
Z dôvodu lepšej organizácie práce, času aj pracovných povinností ako zamestnancov obce, tak 
poslancov OZ, navrhujeme na schválenie  nasledovný harmonogram zasadnutí OZ pre rok 2015:  
 
Návrh na Uznesenie č. 32/2015 
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OZ schvaľuje termíny plánovaných zasadnutí  OZ v Trenčianskych Stankovciach pre rok 2015 
nasledovne:  
15.06.2015 
07.09.2015 
30.11.2015 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 10 – Výkon práva poľovníctva na obecných pozemkoch – splnomocnenie na  

zastupovanie pre starostu  Obce  Trenčianske Stankovce  
 
Dôvodová správa : 
Dňa 27.03.2015 sme obdržali list PS Žilákovec s.r.o., Trenčianske Stankovce 812 o schválenie plnej 
moci na zastupovanie v konaniach týkajúcich sa výkonu práva poľovníctva na obecných pozemkoch  
pre starostu obce. Splnomocnenie pripravilo PS Žilákovec s.r.o.   
 
Rozprava: 
Ing. Beňovičová – ďalším krokom bude žiadosť o nájom a bude sa robiť nová nájomná zmluva? 
JUDr. Markech – zrejme áno. 
 
Návrh na Uznesenie č. 33/2015 
OZ  poveruje  JUDr. Martina Markecha, starostu obce Trenčianske Stankovce výkonom 
nasledovných činností: 

- podania žiadosti o uznanie resp. zmenu poľovného revíru (zvernice, bažantnice) a na        
zastupovanie v konaní o uznaní alebo zmene poľovného revíru (zvernice, bažantnice), 

- prípravu a zvolanie zhromaždenia vlastníkov poľovných pozemkov podľa §5 odseku 3, 
zákona č. 274/2009 Z.z. o Poľovníctve a o zmene a doplnení niektorých zákonov (ďalej 
„Zákon o Poľovníctve“), 

- zastupovanie na zhromaždení vlastníkov poľovných pozemkov a hlasovaní o podaní    
žiadosti o uznanie resp. zmenu poľovného revíru (zvernice, bažantnice), 

- zastupovanie pri voľbe splnomocnencov zastupujúcich vlastníkov poľovných pozemkov vo 
veci užívania poľovného revíru (zvernice, bažantnice), 

- zastupovanie pri rozhodovaní o užívaní poľovného revíru (zvernice, bažantnice), 
- zastupovanie vo všetkých právnych úkonoch užívania poľovného revíru (zvernice, 

bažantnice), ktorého súčasťou sú poľovné pozemky vo vlastníctve obce Trenčianske 
Stankovce.   

 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8  proti: 0 , zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 11 – Rôzne 
 
JUDr. Markech informoval: 
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1. Zámena k.ú. s obcou Trenčianska Turná – žiadosť skupiny občanov, ktorí bývajú v bezprostrednej 
blízkosti Tr. Stankoviec, ide o k.ú. Tr. Turnej a žiadosťou sa už zaoberalo  bývalé vedenie Obce 
Tr. Stankovce, na podnet JUDr. Markecha aj OZ v Tr. Turnej – nesúhlasné uznesenie, nevedia 
momentálne nájsť adekvátnu lokalitu na zámenu k. ú.   Ing. Mojžiš – čo so službami pre týchto 
občanov? JUDr. Markech – iba môžeme nevyvážať smeti, toto má zabezpečiť Tr. Turná, tiež sa 
prioritne títo občania musia obracať so žiadosťami na Obec Tr. Turná. Ing. Poruban – v 
budúcnosti sa môže smerom k Tr. Turnej budovať ďalej,  bude potrebné tento problém riešiť, 
kým nebude mať väčšie rozmery, tiež sa tam teraz buduje kanalizácia, ako to bude riešiť naša 
obec s fi COMBIN? Dr. Šmatláková – nepokračujú tam inžinierske siete za posledným domom.  
Ing. Beňovičová – v minulosti bola snaha riešiť problém týchto občanov zámenou pozemkov, 
zrejme by sme mali vyčísliť, koľko našu obec stoja služby pre týchto občanov a ďalej rokovať s 
Tr. Turnou. Ing. Kudla – občania sami by mali vyvinúť svojimi požiadavkami  tlak na „ich“ obec 
Tr. Turnú.  

 
2. List p. Jaroslava Pevného – žiada kompenzáciu za zníženú kvalitu jeho života v blízkosti 

oddychového centra, sťažuje sa na osočovanie funkcionármi OŠK, aktivity futbalistov – 
preskakovanie jeho plota, prelietavanie lôpt,... žiada mimosúdne vyrovnanie. Ing. Poruban – zo 
strany obce je potrebné preskúmať, v akom stave je plot, zabezpečiť, aby organizátori zápasov 
dohliadali na nepreskakovanie plota. Ing. Mojžiš – unimobunka v jeho tesnej blízkosti by sa 
mohla odsťahovať, prejsť zmluvu s STLF a.s. a body, na ktoré sa p. Pevný odvoláva. Dr. 
Šmatláková – problém je dlhodobý, pri prelietavaní lôpt nepreliezať plot, ale zároveň zo strany p. 
Pevného je potrebné doriešiť vrátenie preletených lôpt. Ing. Beňovičová – plot sa už nadstaviť 
kvôli statike nedá, ale malo by sa dať zabezpečiť, aby cez plot nikto neskákal... 

 
3. List p. Magdinovej – žiadosť o presťahovanie ťažkých strojov fi COMBIN z blízkosti jej domu... 

Ing. Poruban – pozná situáciu, naozaj je zložitá, stroje hučia celý deň, bolo by možné, aby tieto 
stroje parkovali pri CO sklade alebo na inom priestore. Okrem toho COMBIN využíva pre autá 
obecný pozemok – mal by teda platiť daň za užívanie verejného priestranstva. Ing. Beňovičová – 
určite je potrebné jednať s firmou, zo začiatku bola dohoda, že budú parkovať v priestoroch 
družstva. Ing. Mojžiš – aj keď je to pre občanov ťažké, je to dočasná záležitosť do augusta, treba 
trpezlivosť. Dr. Šmatláková nesúhlasí tiež s umiestnením mechanizmov k areálu školy. Pani 
Hrušovská – zhotoviteľ stavby by mal mať v dokumentácii k stavbe uvedené, kde má s technikou 
parkovať, je potrebné to preveriť.  

 
4. List Evanjelickej cirkvi a.v. – zámer ECAV o denný stacionár pre dôchodcov v ich areáli, ale 

problém je s budovou, ktorú užívajú na reštituovanom pozemku ECAV „chovatelia“, a jej 
nevysporiadaným okolím. P. Tomík – dohoda s „chovateľmi“ o presťahovanie do iných 
priestorov doteraz nebola možná, preto ECAV požiadala o pomoc obec, ktorá podporovala 
výstavbu tejto haly pre potreby „chovateľov“. Ing. Beňovičová – ide o citlivú záležitosť, nebolo 
by dobré, aby sa vyhranili vzťahy medzi spoluobčanmi, je potrebné zvolať širšie rokovanie a 
hľadať spôsob (aj v kontexte historického vývoja), aby boli spokojné obidve strany. Ing. Kudla – 
obec by mala vystupovať z pozície sprostredkovateľa rokovaní, jediná povinnosť „chovateľov“ 
voči obci je platiť daň z nehnuteľnosti, ak bola skolaudovaná – dohľadať, doriešiť. Mgr. Račková 
- po dohľadaní materiálov doriešiť daňovú povinnosť (vzťah obec – „chovatelia“). Ing. Mojžiš – 
aký iný pozemok by bol vhodný na aktivity „chovateľov“? Terajšia budova je využívaná párkrát 
do roka, vznikla za určitých historických okolností, na druhej strane by domov pre dôchodcov bol 
dobrou službou občanom a bol by využívaný celoročne. 

 
5. Žiadosť o finančný príspevok na vybudovanie kanalizačnej prípojky v časti Malé Stankovce – p. 

Jaščurová. Mgr. Račková – nenašla právny predpis ani VZN, na základe ktorého by sa dalo 
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občanom – fyzickým osobám prispieť dotáciou na kanalizačnú prípojku. Ing. Beňovičová – 
obyvatelia v tejto časti obce nemali možnosť pripojiť sa čo najkratšou cestou k verejnej 
kanalizácii, preto sa v minulosti zo strany obce pristúpilo k takejto forme pomoci pre týchto 
občanov. Bolo by možné prijať nejaké VZN o životnom prostredí, kde by sa tento problém 
pomoci dotknutým občanom dal riešiť. P. Hrušovská – prosí o pomoc pre týchto ľudí. P. 
Surovský – už sa v minulosti uznieslo obecné zastupiteľstvo na tejto pomoci, tak je potrebné 
žiadosti vyhovieť. 

 
 
K bodu 12 – Diskusia 
 
Ing. Kudla: 
- zabezpečiť vyčistenie "zbernej šachty pre dažďovú kanalizáciu" v časti obce Sedličná - ulica od 
"COOP Jednoty na koniec" (za zábradlím).  Rovnako zmapovať a zabezpečiť vyčistenie zberných 
šácht v ostatných častiach obce Trenčianske Stankovce.  
- pripomienky prípadne poznatky poslancov zasielať pracovníčkam obecného úradu elektronicky 
(písomne) vždy pred zastupiteľstvom, aby sa to vedelo zakomponovať do pripravovanej zápisnice. 
 
J. Križan: 
- urobil fotodokumentáciu dažďového vstupu v časti Veľké Stankovce – je v žalostnom stave, 
zanesený, pokrivený, znehodnotený, nefunkčný, je potrebné zabezpečiť opravu, aby sa 
neznečisťovala cesta. 
 
Ing. Beňovičová: 
- požiadavka stavebnej komisie na geodetické zameranie cesty III/50719 v k.ú. Sedličná za účelom 
posúdenia možnosti  realizovať v danej lokalite chodník 
- dobudovať verejné osvetlenie v časti obce Sedličná (jediná časť obce, ktorá nie je osvetlená), kábel 
už tam je uložený, teraz sa tam robí kanalizácia 
- odporúča riešiť zámenu časti pozemkov (do zarovnania) - cintorín Veľké Stankovce (obec a p. 
Milan Králik)  
JUDr. Markech dáva priestor poslancom, aby sa išli pozrieť na predmetný pozemok a potom sa 
dostane do programu, ak bude vôľa OZ pozemok zameniť. 
 
Ing. Mojžiš: 
-  autobusy Tesco stále jazdia, kadiaľ nemajú,  
- knihované poľné cesty sú rozorané a obhospodarované PD Inovec a ohradené elektrickými 
ohradníkmi, ľudia majú znemožnený prechod cez túto pôdu do lesa – rokovať s PD,  
- zástavba pri zdravotnom stredisku – ako je v územnom pláne riešený aj sociálny rozmer tohto 
územia?, 
- kompostovisko – doriešiť projekt, nadviazať kontakt s p. Moňokom..., 
- občania požadujú vyčistenie malostankovského potoka  
 
Mgr. Račková: 
- úlohou komisie pre ochranu verejného poriadku (prevzala kompetencie komisie životného 

prostredia) nie je posudzovanie odpustenia poplatkov za KO, toto je v právomoci obecného úradu.  
- v budúcnosti – navrhuje v obci zriadiť stĺpy na lepenie plagátov a inzercie, aby neboli oblepené 

zastávky a iné miesta, kde to nie je vhodné a povolené 
 
Mgr. Sýkorová:  
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-  poďakovala za odborné orezanie stromov v areáli 
- je potrebné zasypať dve nefunkčné žumpy v areáli školy a škôlky – ak by mal niekto možnosť 

poskytnúť hlinu 
 
Občania: 
p. Hrušovská – má požiadavku k územnému plánu obce, JUDr. Markech – potrebné podať písomne 
p. Surovský – má nápad na presťahovanie „chovateľov“ do priestorov CO skladu, p. Tomík – už tento 
návrh bol, len sa s areálom počítalo na zberný dvor... 
 
 
K bodu 13 – Záver 
 
Starosta obce oficiálne ukončil  zasadnutie OZ o 19:15 hod.  poďakovaním všetkým prítomným za 
účasť.  
                               
 
 
 
 
 
 
                                                                                             JUDr. Martin Markech 
                                                                                                    Starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                              Mgr. Ľubica Ďurišová 
                                                                                                  Prednostka OcÚ 


